
 2023 אוקטובר-  דו"ח פגישת שליחים בועדה מחוזית

 

 5.10.23 תאריך הפגישה 

ועדת כנס,   יתושליח מחוזי, יו"ר ועדת משרד, יו"רשני אן איי, סגן  יתויו"ר ניתסג נוכחים 

שליח אזור מרכז,  , ,יו"ר ועדת פיתוח חברותא, יו"ר ועדת תרגום, ,סגן וגזבר אן איי

שליח אזור , ועדת מל"צ  יתיו"ר ועדת ספרות, יו"ר  ,אונליין אזור שליחיו"ר מב"ס, 

 . מזכירהירושלים, 

הרחבות שלא צוינו  

 בדו"ח החודשי 

 פרוטוקול הפגישה הקודמת לא אושר ע"י מרדכי בגלל אי הבנות   •

 .בהגדרת התפקיד של מתאם מב"ס

את הסעיף האחרון בהגדרת התפקיד של מתאם מב"ס נפרט -שליח מחוזי  •

 .ורברונדייק אותו יותר,כדי שיהיה יותר 

 . EDMמההכנסות של הכנס ל   10%הצעה להעביר  • נושאים לדיון 

 . האם לאפשר לחברותא להיכנס לפגישות השליחים דרך הזום •

בפיתוח חברותא בסדנה לשליחים,שמנו לב שמונח השליח לא הכי   •

מתאים ,המונח נציג או  EDMמתאים.גם בחו"ל לא משתמשים במונח הזה 

כוח אנו היחידים שמשתמשים במונח שליח,המונח נציג יהיה יותר -בא

 .אפקטיבי

 החלטות שהתקבלו 

 

 EDMמההכנסות של הכנס ל  10%פעמי -החלטה להעביר באופן חד •

מרווחי הכנס ולא  EDM ובהמשך נדון לגבי ההעברות העתידיות ל

 מההכנסות 

הערב לא נחליט את האם לאפשר לחברותא להיכנס לפגישות השליחים   •

 .מייעלים את הרעיון שייצאבפגישה הבאה נחשוב איך  .דרך הזום

 . יעבור לחודש הבא  מונח השליחדיון בנושא  •

לדיון  נושאים 

לפגישה  

הבאה/נושאים  

 נוספים/הודעות 

 לשנות את ההחלטה הקיימת של התמיכה לשליח אזור מרכז הצעה של  •

EDM זי.מהרווחים של הכנס ולא מההכנסות של הכנס המחו 

להמשיך בקמפיין המדיה החברתי  לדיון האם ועדת מל"צ  יתיו"רהצעה של  •

ישנם שתי אופציות שיעלו בהצעה לדיון ונציג מה הרווחים והחסרונות  -

  .בכל אופציה

לשנות את המונח "שליח" ל "נציג" יו"ר ועדת פיתוח חברותא הצעה של  •

בטענה שהמונח שליח לא הכי מתאים ומשקף את התפקיד ו המונח נציג  

גם בחו"ל לצו רך הדוגמא, משתמשים במונח נציג או   . יהיה יותר אפקטיבי

  .כוח ו אנו היחידים שמשתמשים במונח שליח-בא

 הפגישה הסתיימה בתפילת השלווה 

 ..................................................................................... 

 בשרות אוהב 

 משרד  ועדת



 ..................................................................................... 
 

 


